
   

 
 

 

 

 

 

 

 

Möte 
Styrelsemöte 7/2019-20 (597) 

Datum och tid Plats 

2020-10-05, 18.00-20.00 Webbmöte via Teams/StOF-kansliet, Solna 

Närvarande   
Lennart Hävrén 

Lars Gerhardsson 

Monica Hatlen 

Lars Forsberg 

Jan Bojling 

Leif Carlsson  

Göran Hellgren 

 

 

 

Personalrepresentant 

 

 

Adjungerad sekreterare 

  

 

 

1 Öppnande 

Ordföranden Lennart Hävrén hälsar välkommen till detta möte som genomförs som webbmöte.  

Lars Forsberg utses till mötessekreterare. Anteckningar från föregående sammanträde den 24 augusti var 

inte distribuerade. 

 

2 Korta rapproter från kanslietHitta ut 

Göran Hellgren, Lasse F rapporterar 

 

- Mycket arbete med om styrning av olika aktiviteter på grund av corona. Merja har haft ryggproblem 

några veckor. Ska vara tillbaka i tjänst inom kort. 

 

-Ungdomverksamheten har varit stympad i år, men nu hoppas vi på lättnader och omstart. Pelle och 

ungdomskommittén jobbar nu med planeringen för 2021. 

 

-EMSS och utvecklingsmiljön har haft möten och det finns stora ambitioner. Dock gör corona att det gått 

lite stå just nu. Pelle bevakar. Det har visar sig att KIF inte förstått att de ska arrangera Mila SBN i 

november. Ny arrangör blir Ravinen.  

 

-Planeras för olika utbildningar just nu. Göran har kontakter med klubbarna inom ramen för sitt SISU-

engagemang. StOF-kansliet planerar just nu för en markutbildning för träningsansvariga och 

banläggarutbildningar.  

 

-Arbetet med Orientering Stockholm pågår för fullt. Blir ett bra innehåll. 

 

-Mark frågor: Kansliet planerar för utbildning av träningsarrangörer i  samrådsarbete. I sammanhanget 

tittar vi även på detta med ”Grönt Kort” ihop med SOFT. 

 

-Kartkommittén kommer inom kort sända ut info om kartregistreringen. Material lägg även ut på 

hemsidan. 

 

-Lasse jobbar för fullt med att försöka få ihop tävlingsprogrammet 2021. Hellas planerar att genomföra 

årets inställda Sprint-DM på en helg i maj eller juni för att kunna förlänga startdjupet. 

 

Protokoll 



   

 
 

3 Ekonomi 

Inget att rapportera 

 

4  Mark o vilt 

Lennart och Lasse rapporterade om läget inom markområdet. Ett litet problem i sammanhanget är att 

Anders Winell är 70+ och ska minimera kontakter med externa. Lennart, Lasse och Anders deltar på ett 

möte med Haninge kommun den 7 okt.  

 

5 Godkännandeprocessen av kartor 

Lasse och Janne rapporterade om läget, se även ovan om kanslirapporten.  

Några klubbar har redan börjat lämna in registreringsblanketter. Senast 1 januari ska klubbar/kartägare 

lämnat in registrering på de kartområden de önskar ha karträtt på. 

 

6 Hittaut 

Göran rapporterade om status 2020 och tankar om kommande aktiviteter. En julkalender ingår i planen. 

Göran tar fram förslag på projektplan för 2021. Huruvida StOF ska driva Hittaut 2021 tas upp på nästa 

styrelsemöte. 

 

7 Orientering Stockholm 

Nästa nummer skickas ut som papperstidning. Göran har kontakt med ett företag som jobbar med 

tidningen för Golfförbundet. Han ska träffa dem för att få lite erfarenheter. Rapport på nästa 

styreslemöte. 

 

8   Covid-hantering 

Janne menar att det är dags att låta även äldre få vara med på tävlingarna. StOF-kansliets initiativ till DM 

för 70+ har varit uppskattat. Men erfarenheterna visar att det ite är fysisk ålder utan hur friska 

åldringarna är som påverkar hur sjuk man blir vid coronasmitta.  

Styrelsen menar att även 70+-klasser ska inbjudas till de tävlingar som genomförs i höst. Mycket talar för 

att även vårsäsongen 2021 kommer ha restriktioner, varför det är lika bra att redan nu planera för detta. 

Kansliet uppdras att justera i arrangörsanvisningarna som tas fram varje år i enlighet med tankarna ovan 

och erfarenheterna från höstens tävlingar i Stockholm. 

 

9 O-Ringen 2026. 

Lasse Gerhardsson rapporterade från föreningsträffen på Stockholmsmässan den 23 september med de 

klubbar som vill vara med och arrangera ett framtida O-Ringen. Lasse informerade att det är ett möte 

med O-Ringen AB inplanerat den 16 oktober. Även ett möte med klubbar som sagt sig vara med på 

vagnen den 28 oktober. Senare under hösten är planen att bilda ett föreningsråd samt att teckna ett avtal 

med Stockholms Stad.  

 

10 Övriga frågor 
Höstlunken och Novembertävlingarna 

Snättringe SK och Tullinge SK planerar frö att kunna genomföra sina novembertävlingar med 

coronaanpassning. Höstlunken går från källbrink och Novembertävlingarna från Lida. 

 

-StOF-konvent. 

Dialog har genomförts med TSK om att genomföra StOF-konventet på Lida. Det är dock mycket oklart 

om detta kommer gå att ordna ett fysiskt möte så det är troligen bäst att planera för en webbaserat 

ordförandeträff. Kansliet jobbar vidare med frågan och gör ett förslag på innehåll. Lennart kontaktar 

valberedningen och den grupp som utsågs på årsmötet med uppdrag att se över hur valberedningen kan 

utses framöver. 

 

-Mila Stockholm By Night 

Planen är att genomföra Mila SBN trots problemet med att det inte går att ha gemensamma starter med 

fler än ca 45 personer. På något sätt måste storleken begränsas. Kansliet tittar på olika möjligheter. 

 



   

 
-25manna 

25mananföreningen kommer under hösten utlysa en 20% tjänst som generalsekreterare.  

Det arbetas med en långtidsplan och att söka bidrag hos RF för årets inställda arrangemang. 

 

 

11 Nästa sammanträden 

7 november StOF-konvent 

30 november, webbmöte 

 

10 Avslutning 

Lennart avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet Justeras 

 

 

 

Göran Hellgren  Lennart Hävrén 


